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Akademický senát Masarykovy univerzity 
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čj. MU-IS/13580/2017/478405/RMU 
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Přílohy zápisu  

1. Prezenční listina 

2. Přijatá usnesení 

3. Řád vzdělávání v programech mezinárodně uznávaného kurzu PrF MU  

 

Přítomni   

Členové AS senátoři uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 

tohoto zápisu; 

                 při zahájení zasedání AS MU bylo přítomno 40 senátorů a senátorek; 

                    celkem se zasedání zúčastnilo 41 členů AS 

   

Zvaní hosté   doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., rektor 

Mgr. Marta Valešová, MBA, kvestorka  

Mgr. Iva Zlatušková, kancléřka 

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc., prorektorka pro záležitosti studentů  

prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., prorektor pro akademické záležitosti 

doc. JUDr. Markéta Selucká, Ph.D., děkanka PrF 

doc. JUDr. Jan Svatoň, CSc., proděkan pro strategii a rozvoj PrF 

doc. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D., delegát MU v RVŠ  

Mgr. Tereza Fojtová, ředitelka pro komunikaci 

 
Další členové akademické obce MU  
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1. Zahájení  

Jednání zahájil předseda AS Stanislav Balík, uvítal na zasedání všechny přítomné a 

konstatoval usnášeníschopnost AS MU.   

 

Ze zasedání se omluvili: František Blahoudek, Josef Bejček, Zdeněk Sychra, Markéta 

Sedláková, Jan Došla. 

 

Předseda AS informoval, že není obsazen mandát za FF (za N. Lorencovou), na FF nebyl 

náhradník, budou vyhlášeny doplňovací volby. 

 

Předseda AS pověřil pořízením zápisu ze zasedání Petra Konopáče. 

 

Předseda AS navrhl program zasedání. Oproti pozvánce na zasedání došlo k jedné 

změně: stažení původního bodu 4. Disciplinární řád pro studenty FSS MU. Vůči DŘ FSS 

zazněly závažné připomínky ze strany LK AS MU, po dohodě jej AS FSS stáhl. Návrh 

programu byl jednohlasně schválen. 

2. Předání osvědčení novým senátorům 

Předseda AS informoval o změnách ve složení AS. 

 

Předseda VaMK AS (P. Lízal) předal osvědčení novým členům SK AS: za PdF student 

Karel Doleček, za LF student MUDr. Tibor Stračina. 

3. Kontrola úkolů 

Předseda AS informoval o plnění úkolů AS:  

• AS jedná podle nového JŘ AS MU; 

• na MŠMT byl úspěšně zaregistrován Řád CŽV a Jednací řád VR MU; 

• AS MU požádal rektora, aby zvážil možnou podporu zavedení elektronizace 

přiznávání stipendií v IS MU; 

• AS MU požádal rektora, aby prověřil využívání stipendijních fondů fakult; 

• předseda AS MU požádal rektora, aby seznámil AS MU se stavem plnění DZ MU 

2016 až 2020. 

 

Rektor požádal pror. Rozehnalovou o podání zprávy ohledně elektronizace stipendií 

a využívání stipendijních fondů fakult. 

 

Elektronizace přiznávání stipendií 

Prorektorka Rozehnalová uvedla, že IS MU lze využívat k přiznávání stipendií. Některé 

fakulty nemají zájem o vzdání se práva doručování a odvolání se pomocí ISu. Končí 

analýza a programování v INEtu (část elektronizace pro administrativu a vyučující). Je 

třeba analyzovat agendy stipendií na každé fakultě zvlášť, organizace se liší. Po 

testovacím provozu na RMU bude řešení nabídnuto fakultám. Cca do 1. 9. 2017 by (větší) 

elektronizace mohla být dokončena. 
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Využívání stipendijních fondů fakult 

Pror. Rozehnalová informovala, že kontrola využívání stipendií na fakultách proběhne cca 

do poloviny roku 2017. 

 

Předseda AS položil řečnickou otázku, zda členové AS předpokládali, že prověření 

využívání stipendijních fondů fakult zabere rok. Osobně z minulých zasedání nabyl 

dojmu, že úkol by měl zabrat kratší dobu. Požádal vedení MU, aby využívání stipendijních 

fondů bylo prověřeno v kratším časovém intervalu. 

 

Pror. Rozehnalová odpověděla, že pokud se jedná po pohyby na fondech a stavy fondů, 

tyto informace bude možné AS poskytnout po účetní závěrce za rok 2016. Detailnější 

informace bude možné poskytnout až v pol. roku 2017. 

 

Rektor doplnil, že na příštím zasedání AS (v březnu 2017) bude snad možné AS 

prezentovat účetní stránku stipendijních fondů (stav stipendijních fondů). 

 

Stav plnění DZ MU 2016 až 2020 

Předseda AS uvedl, že po dohodě s vedením MU bude plnění DZ ve stručné podobě 

předloženo AS na březnovém či dubnovém zasedání AS v roce 2017. 

4. Řád vzdělávání v programech mezinárodně uznávaného kurzu PrF MU 

Předseda AS informoval, že návrh postoupil předseda AS PrF MU. AS MU návrh 

schvaluje nadpoloviční většinou přítomných. 

 

Děkanka PrF, doc. Selucká, představila návrh AS.  

 

Stanovisko LK AS MU (V. Smutná): LK se k tomuto návrhu osobně nesešla, všichni 

členové dostali příležitost uplatnit připomínky. LK návrh doporučuje ke schválení. 

 

Hlasování o Řádu vzdělávání v programech mezinárodně uznávaného kurzu PrF MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 40. 

Pro:                    40 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU schvaluje Řád vzdělávání v programech mezinárodně 

uznávaného kurzu Právnické fakulty MU v navrženém znění, který tvoří přílohu 

zápisu ze zasedání. 

5. Hodnocení MU ISABem 

Předseda AS uvedl, že jde o návrh sen. Karla Kubíčka. Usnesení nebylo navrženo, 

účelem je seznámení AS s hodnocením a doporučeními ISAB, informace, jak se 

k dokumentu staví vedení MU a jaké hodlá vedení MU podniknout kroky v této věci. 
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Rektor informoval, že ISAB byla zřízena v souladu s DZ. Bohužel z důvodu služební cesty 

není přítomen pror. Dvořák, který měl na starosti přípravu ISAB. Rektor je přesvědčen, že 

se podařilo zajistit reprezentativní složení ISAB. V řadě oblastí jde o doporučení, ke 

kterým MU dospěla i samostatně vnitřní debatou. Implementace doporučení bude 

otázkou delší diskuse, zejm. na fakultách.  

Některé připomínky lze využít v rámci přípravy vnitřních předpisů. Dále hovořil 

o jednotlivých doporučeních ISAB. 

 

Přichází Ctibor Mazal    

 

Rektor bude vděčný, pokud se AS připojí k výzvě směrem k fakultám, aby se zabývaly 

závěry ISAB. Doporučil podněcovat debatu na fakultách MU. 

 

Diskuse 

(zápis je v tomto i v dalších bodech zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná 

se o doslovný přepis) 

Bouda Plánují se nějaká motivační schémata pro fakulty? ISAB ve zprávě 

uvedla, že některá doporučení byla k dispozici již dříve, ale univerzita 

v jejich řešení příliš nepostoupila (zejm. internacionalizace).  

Rektor Naráží to na autonomii fakult, univerzita nemá např. velký vliv na 

personální politiku fakult. Nelze proto očekávat, že univerzita jako celek 

změní personální politiku, tu mohou změnit jedině součásti MU. Dokud se 

toto nezmění, nelze mít jednotnou politiku. ISAB vychází z jiného systému 

řízení, v zahraničí není taková míra autonomie v personálních otázkách 

jako v ČR. Jediným nástrojem univerzity jsou standardy, ale ty se 

vyjednávají obtížně. 

Bouda Existuje alespoň optimistický výhled, že se toto změní? 

Rektor Před 2 lety nebyl o program podpory zahraničních pracovníků velký 

zájem. Většina děkanů možnosti nevyužila. Dnes program využívají téměř 

všechny fakulty. Debata v současnosti probíhá konstruktivně. Tempo 

změn v ademickém prostředí MU je relativně pomalé, ale změny 

probíhají. 

Hofr Požádal o vysvětlení doporučení č. 11, pokud možno konkrétní příklad. 

(That MU charge for scientific services on a “pay-per-use” basis to 

research groups and external users based on tariffs that reflect both the 

true costs and the research priorities of MU) 

Rektor Pod tím si představuje např. to, že využití cloudových služeb ÚVT by bylo 

placeno více těmi, kdo velké objemy dat ukládají. Je to zajímavý podnět, 

diskuse na MU musí však být vedena opatrně. Vedení MU požádá ISAB, 

aby ukázala příklady politik z jiných institucí, pokud to bude možné.  

Bareš  (Reakce na dotaz sen. Boudy) Optimistický výhled existuje. Nabídl 

prezentaci informací na příštím zasedání AS (březen 2017), jaké probíhají 

práce ohledně internacionalizace.  

Kubíček Zeptal se, z čeho vyplývá dojem, že AS MU je nejmocnějším orgánem 

MU. Často jsou v diskusích zmiňováni děkani a ředitelé ústavů. Rád by, 

aby se AS potkal s těmi, kdo drží v rukou moc změnit postoj v otázce 

internacionalizace. Nemá pocit, že AS tyto záležitosti brzdí. Co se týče 

personální politiky, na PřF a na MatFyz existoval problém 
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s inbreedingem, traduje se, že se tomuto podařilo zamezit (min. nárůstu 

problému). Podle jeho názoru musí existovat způsob, jak 

internacionalizaci řešit za stávající situace. 

Rektor Domnívá se, že došlo k dohodě přímo na dané fakultě. Zákon svěřuje 

personální politiku do rukou fakult. Pokud v regulaci půjde AS a vedení 

MU příliš daleko bez dohody s fakultami, může to být problematické.  

Kubíček Má tedy smysl, aby AS tuto problematiku diskutoval? 

Rektor Lze najít společný standard, ovlivnit rozpočet, ale je nutná kultivovaná 

debata s děkany a uvnitř fakult. V rámci omezených pravomocí se AS a 

vedení musí pokoušet toto dlouhodobě měnit. Daří se to, byť relativně 

pomalu. Doplnil, že vítá diskusi na AS. 

Pokud se AS např. shodne, že část institucionální podpory použije na tyto 

aktivity, lze nějakým způsobem situaci ovlivnit. Toto lze pří nárůstu 

rozpočtu, při stagnaci prostředků to bohužel možné nebude. Fakulty 

zároveň musí být připraveny zahraniční pracovníky začlenit do struktury 

pracovišť. 

Kubíček Vznesl dotaz, proč část výnosů MU není investována do personálních 

politik.  

Rektor Praxe fakult je rozdílná. Předpokládá to shodu s děkany na rozumném 

využití financí. Rozpočet MU zatím stagnuje, nové věci lze dělat bohužel 

pouze omezením, nebo zrušením stávajících aktivit. 

Najvar Dotázal se, zda členové AS chtějí navrhnout usnesení ve věci doporučení 

ISAB? Navrhnul dohodnout případný text usnesení. 

Předseda AS (k dotazu sen. Kubíčka ohledně moci AS) Formálně je AS spolu 

s rektorem nejmocnějším orgánem, pokud by vedení MU prosazovalo 

většinový princip. Z vlastní zkušenosti je přesvědčen, že vedení MU 

považuje za velkou hodnotu konsensus a snaží se, aby v rozumné míře 

byly hájeny i menšinové zájmy. Úloha AS potom přirozeně do jisté míry 

oslabuje. 

Rektor  Část doporučení ISAB stojí za úvahu, míra vhledu ISAB do vnitřních 

záležitostí MU je však různá. Jde o první návštěvu ISAB. Nejde nutně 

o záležitosti, kterými se MU musí řídit, ale rektor je považuje za seriózní 

návrhy toho, co může MU změnit. Byl by rád, pokud se by se v budoucnu 

ISAB setkala se zástupci AS, kteří o to budou mít zájem.  

 

Předseda AS navrhnul usnesení: Akademický senát MU bere na vědomí Zprávu ISAB 

MU z října 2016 a vyzývá vedení univerzity a fakult, aby se zabývala jejími doporučeními.  

 

Hlasování o usnesení k hodnocení MU ISABem 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování 41. 

Pro:                    38 

Proti:              1 

Zdržel se:           2 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU bere na vědomí Zprávu ISAB MU z října 2016 a vyzývá vedení 

univerzity a fakult, aby se zabývala jejími doporučeními. 
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Po hlasování proběhla krátká debata o znovuotevření diskuse ohledně usnesení 

k hodnocení MU ISABem. Byla uzavřena návrhem, aby zájemci novou debatu případně 

zahájili v bodě různé. 

6. Nové logo MU – nominace dvou zástupců AS MU do komise 

Prorektorka Svatoňová hovořila o přípravách soutěže na nové logo MU, která vychází 

z Dlouhodobého záměru MU. Požádala, aby byli nominováni zástupci AS do odborné 

soutěžní komise, jeden za každou komoru.  

 

Předseda AS uvedl, že by měl být nominován 1 člen za KAP a 1 člen za SK. 

 

Návrh zástupců do soutěžní komise dohlížející na výběr nového loga MU 

KAP: Josef Menšík 

SK: Ondřej Vymazal  

 

Diskuse 

Předseda SK Kdy se předpokládá zveřejnění a použití nového loga? 

Svatoňová 100 dnů před 100. výročím založením MU. 

Brázdil Jaké je zadání na nové logo? Existují nějaká kritéria, nebo je zadání 

formulováno volně? 

Svatoňová Aktuálně se tvoří přípravný výbor a diskutuje se zadání. Byla oslovena 3 

renomovaná studia.  

Najvar Zvažuje se, že by v porotě byli zástupci některé výtvarné katedry MU? 

Svatoňová Pokud bude rektor souhlasit, pak je to možné. Podmínkou je lichý počet 

členů komise.  

Rektor Vyzval k opatrnosti, co se týče otázky vkusu. Váží si kolegů z výtvarných 

kateder, podle jeho názoru se však jedná o specifický typ marketingové 

komunikace a rád by ji svěřil externím odborníkům. Nerad by, aby se 

nové logo stalo předmětem vzrušené vnitřní debaty a došlo k vnitřnímu 

konfliktu. Zástupci AS jsou primárně navrhováni, aby dohlédli na 

procedurální záležitosti. Přál by si, aby zástupci AS nevnášeli do diskuse 

silný estetický názor. 

  Budou oslovena 3 prestižní studia s vynikajícími referencemi. Věří, že 

tento postup zaručí kvalitní výsledek. 

Najvar Souhlasil, že vkus jednotlivců by neměl být do diskuse extenzivně 

vnášen. Kolegové z výtvarných kateder by mohli přinést své odborné 

zkušenosti. 

Rektor Poděkoval za podnět. Jeho cílem je nabádat ke zdrženlivosti v diskusi 

ohledně vkusu a k naslouchání vybraným externím odborníkům. MU 

musí v zadání uvést základní parametry značky MU (hodnoty MU, 

barva…). Marketingoví specialisté musí prostudovat dokumenty o MU, 

aby rozuměli požadavkům a potřebám vizuální prezentace. Nerad by 

však řešil detaily návrhu. Je to citlivé téma, rektor se domnívá, že nové 

logo musí splňovat podmínku, že se s ním akademická obec MU bude 

moci identifikovat.  

Vymazal Budou se měnit i fakultní loga? 
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Odchází Josef Tomandl 

 

Svatoňová Jde o celý systém grafické identity, ve kterém se loga fakult budou odvíjet 

od loga univerzity. V současnosti je grafická identita MU roztříštěná, 

každá fakulta má vlastní logo. Z vnějšího pohledu je současný stav 

nepřehledný. 

Rektor  V současnosti marketingoví specialisté využívají MU jako příklad 

nevhodné grafické identity, která není plně funkční. Uvedl příklady 

nových grafických identit VUT a MENDELU. 

Strejček Proč není soutěž koncipovaná jako otevřená? 

Svatoňová Z finančních důvodů. Je zvykem platit účastníkům skicovné, které je 

relativně vysoké, pokud chceme, aby se do soutěže přihlásila 

renomovaná studia. 

Rektor  Navržený postup je zcela v souladu se zákonem o veřejných zakázkách. 

Je to postup, který je vhodný v případě, kdy rozhodujících kritériem 

výběru nemá být pouze cena. Cena by podle jeho názoru v tomto případě 

nebyla vhodným kritériem, jak dosáhnout moderní prezentace MU. 

Bednaříková Přinesla změna loga v případě VUT a MENDELU nějaký prospěch? 

Rektor Změřit efekt prezentace není asi dobře možné. Většina korporací však 

aktualizuje svoji vizuální prezentaci. Před zahájením diskuse o novém 

logu byla provedena rešerše toho, jak se prezentuji univerzity 

v mezinárodním prostředí. Design značek se mění stejně, jako se mění 

design spotřebního zboží. Vyčnívat grafickou identitou, která nefunguje 

podle názoru expertů dobře, není rozumné. Současné logo vzniklo 

v rychlosti jako prozatímní řešení v devadesátých letech. Inspirací bylo 

logo UK, což vzbuzuje snad největší kritiku od odborníků. 

   

Hlasování o zástupcích do komise dohlížející na výběr nového loga MU 

Počet přítomných členů AS MU byl před zahájením hlasování. 

Pro:                    40 

Proti:              0 

Zdržel se:           0 

 

Přijaté usnesení: 

Akademický senát MU nominuje jako své zástupce do komise dohlížející na výběr 

nového loga MU: za SK AS: Bc. Ondřeje Vymazala; za KAP AS: Mgr. Josefa 

Menšíka, Ph.D. 

7. Různé 

A. Zákon o univerzitních nemocnicích 

Prorektor Bareš informoval ohledně připravovaného zákona o univerzitních 

nemocnicích. Zákon by měl být předložen Poslanecké sněmovně do 28. 2. 2017. 

V navrhovaném zákoně jsou pro MU nepřijatelné záležitosti. Asociace děkanů návrh 

připomínkovala.  
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B. Národní akreditační úřad 

Rektor informoval, že pokračuje práce NAÚ na tvorbě metodik ke studijním 

programům. 

 

Sen. Žitňanský požádal o informace k přípravě nového Studijního a zkušebního řádu 

MU.  

 

Rektor uvedl, že práce na SZŘ MU pokračuje, v horizontu týdnů bude vtažen širší 

okruh účastníků do jednání o návrhu. Očekává, že návrh bude brzy připraven. Vyzval, 

aby se členové AS v této záležitosti případně obrátili na pror. Bulanta. 

 

Nejbližší řádné zasedání akademického senátu MU bylo svoláno na 6. 3. 2017.  

Předseda AS poděkoval na závěr přítomným za účast a ukončil zasedání v 18.12 hod. 

  

Zapsal: Petr Konopáč                                                           V Brně, dne 6. 2. 2017 

 

Text schválil: doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D., předseda AS MU, dne 16. 2. 2017. 

  

Zápis zveřejněn po sedmidenní lhůtě na uplatnění připomínek členů AS dne 25. 2. 2017. 

 

 

 

…………………………………………. 

doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. 

  



 

Příloha č. 1 
 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 6. 2. 2017 

Komora akademických pracovníků 

  

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

prof. JUDr. Josef Bejček, CSc.  omluven 

JUDr. Veronika Smutná, Ph.D. X  

JUDr. Klára Drličková, Ph.D. X  

Lékařská fakulta     

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D. X  

prof. MUDr. Marie Nováková, Ph.D. X   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D. – předseda KAP X   

Přírodovědecká fakulta     

prof. RNDr. Luděk Bláha, Ph.D. X  

RNDr. Pavel Lízal, Ph.D. X   

doc. RNDr. Ctibor Mazal, CSc. X   

Filozofická fakulta     

doc. PhDr. Jarmila Bednaříková, CSc.  X  

Jeffrey A. Vanderziel, B.A. X   

doc. PhDr. Petr Dytrt, Ph.D. X   

Pedagogická fakulta     

Mgr. Petr Najvar, Ph.D. X  

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc.  X  

PaedDr. Jan Šťáva, CSc. X  

Ekonomicko-správní fakulta     

RNDr. Luboš Bauer, CSc. X   



 

doc. RNDr. Josef Kunc, Ph.D. X  

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. X  

Fakulta informatiky     

doc. RNDr. Jan Bouda, Ph.D. X  

doc. RNDr. Eva Hladká, Ph.D. X  

  doc. RNDr. Jan Strejček, Ph.D. X  

Fakulta sociálních studií     

doc. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. X  

PhDr. Petr Suchý, Ph.D. X   

PhDr. Zdeněk Sychra, Ph.D.  omluven 

Fakulta sportovních studií     

doc. PhDr. Bc. Zdenko Reguli, Ph.D. X  

Mgr. Oldřich Racek, Ph.D. X  

Mgr. Jan Došla, Ph.D.  omluven  

Vysokoškolské ústavy     

doc. Mgr. Ctirad Hofr, Ph.D. X  

Mgr. Karel Kubíček, Ph.D. X  

Mgr. Lenka Zouhar Ludvíková X  

  

 

  

  

  



 

 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 6. 2. 2017 

Studentská komora 

 

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

Petr Procházka X  

Jiří Růžička  X 

Lékařská fakulta     

MUDr. Tibor Stračina X  

Senad Kolář  X 

Jiří Libra X  

Přírodovědecká fakulta     

Mgr. Michaela Tvrdoňová X   

Bc. Ondřej Vymazal – předseda SK X  

Filozofická fakulta     

--- neobsazeno ---   

Bc. Matej Patrik Žitňanský X  

Pedagogická fakulta     

Karel Doleček X  

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková  omluvena 

Ekonomicko-správní fakulta     

Bc. Tomáš Rejlek  X 

Mgr. Daniel Kerekeš X  

Fakulta informatiky     

Mgr. Lukáš Ručka X   

Bc. Jakub Peschel X  

RNDr. František Blahoudek  omluven 



 

Fakulta sociálních studií     

Bc. Vojtěch Kyselý X  

Bc. Filip Příhoda X  

Fakulta sportovních studií     

PhDr. Martin Bugala X  

Ing. Tomáš Vodička X  

 



 

Příloha č. 2 
 

PŘIJATÁ USNESENÍ 

Zasedání Akademického senátu MU dne 6. 2. 2017 

 

 

1. Akademický senát MU schvaluje Řád vzdělávání v programech mezinárodně uznávaného 

kurzu Právnické fakulty MU v navrženém znění, který tvoří přílohu zápisu ze zasedání. 

 

2. Akademický senát MU bere na vědomí Zprávu ISAB MU z října 2016 a vyzývá vedení 

univerzity a fakult, aby se zabývala jejími doporučeními. 

 

3. Akademický senát MU nominuje jako své zástupce do komise dohlížející na výběr nového 

loga MU: za SK AS: Bc. Ondřeje Vymazala; za KAP AS: Mgr. Josefa Menšíka, Ph.D. 

 


